
Zápis č. 3/2/2013 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
21. februára 2013 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef Chudík, Michal 
Jesenko, Martin Kabát, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák 
Hostia:  
Ing. Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Ľuboš Machaj – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programu STV 
Lukáš Diko – riaditeľ Centier spravodajstva RTVS 
Miesto konania: Bratislava, Mýtna 1, zasadačka GR RTVS na 6. posch. 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol podpredseda Rady RTVS M. Jesenko. Na začiatku 
rokovania privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 9 členov  Rady RTVS 
a rada je schopná uznášať sa.  
M. Jesenko informoval, že od 11.2.2013 sa výkonu funkcie člena Rady RTVS ujali traja noví 
členovia: I. Gallo, J. Chudík, P. Kubica. Funkčné obdobie skončilo 10.02.2013: M. Kollárovi, 
M. Antolovi a V. Talianovi. 
 
M. Jesenko dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 22/2013: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Voľba predsedu Rady RTVS. 
3. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Jesenko);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca M. Jesenko); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca M. Kabát);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) návrh na odpísanie pohľadávok RTVS (spravodajca M. Kabát) 
g) rôzne. 

5. Súhrnná informácia o správnych konaniach vedených Radou pre vysielanie a 
retransmisiu proti RTVS v roku 2012 (spravodajca V. Slovák). 

6. Príprava kritérií pre vyhodnotenie vysielania programovej služby RTVS za rok 2012 
Radou RTVS (spravodajca M. Kákoš). 

7. Sťažnosti a podnety. 
8. Rôzne 

a) Korešpondencia. 
 

Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  
P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0       
Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Voľba predsedu Rady RTVS 
M. Jesenko skonštatoval, že od 10.2.2013 je Rada RTVS bez predsedu, keďže sa skončil 
mandát predchádzajúcemu predsedovi M. Kollárovi. Pripomenul, že predseda sa volí tajným 
hlasovaním na funkčné obdobie 2 rokov. Úspešný kandidát musí získať vo voľbe aspoň 6 
hlasov. 
M. Jesenko dal priestor na predkladanie návrhov na kandidátov na predsedu Rady RTVS: 
M. Kákoš navrhol za predsedu Rady RTVS I. Galla.  
Členovia Rady RTVS si za overovateľov voľby zvolili M. Hushegyiovú a M. Kabáta. 
M. Jesenko vyhlásil 5 minútovú prestávku na prípravu volebných lístkov. 
I. Gallo po prestávke uviedol, že vzhľadom na to, že je jediným navrhnutým kandidátom, tak 
sa voľby nezúčastní. 
M. Jesenko požiadal o vyplnenie hlasovacích lístkov a vhodenie do hlasovacej urny. 
 
Zápis z voľby predsedu Rady RTVS 21.2.2013: 
Počet vydaných hlasovacích lístkov: 9 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov: 8 
Kandidát I. Gallo: ZA: 6, ZDRŽAL SA: 2, PROTI: 0 
Overovatelia voľby: D. Hushegyiová a M. Kabát. 
 
M. Jesenko vyhlásil výsledky voľby predsedu Rady RTVS a skonštatoval, že za predsedu 
Rady RTVS bol zvolený I. Gallo. 
I. Gallo sa poďakoval za dôveru a uviedol, že urobí všetko pre to, aby Rada RTVS bola 
predĺženou rukou všetkých koncesionárov. Požiadal M. Jesenka, aby ešte dnešné rokovanie 
Rady RTVS viedol on. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 23/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 14 ods. 4 písm. a) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS zvolila za 
predsedu Rady RTVS na funkčné obdobie 2 roky Mgr. Igora Galla.   
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
M. Jesenko informoval o plnení jednotlivých uznesení, predložil návrh na uznesenie a dal 
o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 24/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie 
47./2011 Úloha trvá, vyhodnotí sa priebežne 
84./2011 Plní sa priebežne. 

14. Nevyhodnocuje 
15. Nevyhodnocuje sa. 
16. Nevyhodnocuje  
17. Nevyhodnocuje  
18. Nevyhodnocuje  
19. Nevyhodnocuje sa. 
20. Nevyhodnocuje sa. 
21. Nevyhodnocuje sa. 

 
Za: 8 / D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / I. Gallo /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
V. Mika skonštatoval priaznivý trend v parametroch sledovanosti a mediálnej výkonnosti. 
Uviedol, že medziročne neboli zaznamenané žiadne zásadné zmeny, ako v oblasti príjmovej, 
tak ani vo výdavkovej. Darí sa držať vyrovnané hospodárenie. Za najdramatickejší problém 
považuje úbytok koncesionárov, resp. úbytok príjmov z úhrad za služby verejnosti a je to 
podľa neho aj najvážnejšie ohrozenie do budúcnosti. 
R. Doehring doplnila, že RTVS už obdržal 50% prostriedkov zo zmluvy so štátom na tento 
rok. Informovala, že sa pripravujú verejné obstarávania pri kapitálových výdavkoch. 
V. Mika uviedol, že je potrebné zlepšiť aj pokrytie územia, aby bolo čo najmenej 
koncesionárov, ktorí nemajú možnosť príjmu RTVS. 
M. Kabáta teší klesajúci trend v oblasti výdavkov, čo podľa neho svedčí o úspešnom 
nastavení racionalizačných opatrení. 
I. Nagy sa spýtala, či je nejaký časový horizont pri dohode s Towercomom. 
V. Mika odpovedal, že podľa platnej zmluvy je dohoda o postupnom dokrývaní a RTVS sa 
snaží rokovať aj nad rámec tejto dohody. 
M. Kákoš požiadal, či by Rada RTVS mohla dostať trochu konkrétnejší prehľad 
programového konceptu na rok 2013. 
V. Mika uviedol, že prvoradým cieľom je nastaviť funkčný formát spolupráce s externým 
prostredím, ďalej považuje za dôležité preukázať, že z pohľadu kapacít RTVS sa všetko, čo 
sa nemusí vyrábať v externom prostredí, sa bude vyrábať „doma“. Trvá na ambícii vyrábať 
hranú vlastnú tvorbu vo vlastných kapacitách a producentských možnostiach. 
Ľ. Machaj doplnil, že za SRo je schopný v apríli dodať presný rozpis využitia financií zo 
zmluvy so štátom. 
M. Jesenko sa spýtal, v čom vidí GR RTVS východisko na riešenie finančnej situácie a či 
bude stačiť len zvýšenie koncesionárskych poplatkov.  
V. Mika odpovedal, že momentálne neprichádza iný zdroj financovania od štátu ako cez 
zmluvu so štátom legislatívne do úvahy. Za citeľnú stratu označil obmedzenie v reklamnom 
čase, kedy už RTVS nemá možnosť robiť mediálne partnerstvá.  
M. Jesenko požiadal o vysvetlenie situácie z 11.2.2013, kedy bol technický problém pri 
vysielaní hlavnej spravodajskej relácie. 
V. Mika uviedol, že pred vysielaním vypadol zvukový pult. Skonštatoval, že takéto riziko je tu 
stále, pokým sa neprejde na digitálne vysielanie. 
L. Diko doplnil podrobnosti a vysvetlil, že niekoľko minút pred vysielaním vypadol zvukový 
pult, na ktorý nebol žiaden záložný systém. Skonštatoval, že problém sa podarilo odstrániť 
po 15 minútach a správy sa odvysielali. Momentálne má už RTVS v tomto štúdiu nový pult, 
ktorý priniesli z iného pracoviska. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
J. Chudík sa spýtal na podrobnosti umiestnenia predmetného bilboardu. 
V. Mika odpovedal, že je umiestnený tak, ako je to zdokumentované v prílohe. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 25/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
Nájomca: Rabaka reklamné panely, s.r.o. 
Predmet nájmu: časť oplotenia areálu Štúdia RTVS Košice na Rastislavovej ul. na parcele 
č. 1537/1.  
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Účel užívania predmetu nájmu: osadenie štyroch kusov reklamného zariadenia  s rozmermi 
výlepovej plochy 510 cm x 240 cm. 
Pôvodná doba nájmu ----- 

Navrhovaná doba nájmu  Od nadobudnutia účinnosti zmluvy na dobu neurčitú 
Pôvodná cena nájmu                           ----- 
Navrhovaná cena nájmu 1 200,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná cena nájmu za m2                          ----- 
Navrhovaná cena nájmu za m2 24,51 eur bez DPH ročne 
Pôvodná cena služieb  ----- 
Navrhovaná cena služieb 0,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná cena inventáru  ----- 
Navrhovaná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 
Pôvodná výpovedná lehota  ----- 
Nová výpovedná lehota 3-mesačná 
Inflačné zohľadnenie áno 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika uviedol, že od minulého rokovania sa predložený materiál nezmenil a všetky verejné 
obstarávania sú súčasťou kapitálových výdavkov a plánu. Novinkou podľa neho je, že 5.2. 
prišlo k začatiu vyhodnocovania verejného obstarávania na stavebnú rekonštrukciu 
zdravotného strediska. Informoval, že prišlo 15 ponúk, ktoré sú v zásade nižšie, ako je 
naplánované v rozpočte. 
P. Kubica sa spýtal, či táto investícia zapadá do celkového konceptu využitia areálu v STV. 
V. Mika odpovedal, že zapadá, pretože jediný vhodný administratívny priestor, kam sa dá 
presťahovať výšková budova, ktorá je v havarijnom stave, je toto zdravotné stredisko. 
M. Kákoš sa spýtal, či sa pri prebiehajúcom verejnom obstarávaní na rekonštrukciu MD 1, 
MD 2 a rozširovanie HD traktu posunuli termíny, keďže je tam uvedené, že sa prehodnocujú 
technické špecifikácie. 
V. Mika odpovedal, že sa prehodnocuje výška plánovaných prostriedkov a bude nižšia. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 26/2013: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
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V. Mika informoval, že bol na ostatnom rokovaní predložený jeden zámer dohodnúť sa 
mimosúdne s protistranou, ale druhá strana nesúhlasila a RTVS bude doručená žaloba. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 27/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomná: 1 / I. Nagy / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
P. Kubica požiadal, aby sa pri všetkých formátoch uvádzali počty dielov, ktoré sú za tie 
financie vyrobené. 
V. Mika vysvetlil, že táto informácia je poskytovaná pri predkladaní zámeru v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h). 
M. Kákoš sa spýtal na podrobnosti o kvalitatívnom prieskume o značke RTVS. 
D. Matušíková, riaditeľka Sekcie komunikácie, odpovedala, že tento prieskum dal RTVS 
databázu informácií, vďaka ktorým vie naformulovať komunikačnú stratégiu. Vysvetlila, že sa 
na dodávateľa robil prieskum trhu a táto ponuka vzhľadom na obsah a cenu vyšla najlepšie. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 28/2013: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia Rady RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. návrh na odpísanie pohľadávok RTVS 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
R. Doehring doplnila podrobné informácie o pohľadávkach, ktoré sú navrhnuté na odpis. 
M. Kabát upozornil na to, aby sa zrýchlil odpis pohľadávok, pretože RTVS tlačí pred sebou 
zbytočne veľkú agendu z minulosti. Chápe, že to nie je vinou tohto manažmentu, ale je čas 
sa s tým vysporiadať, pretože to generuje zbytočné náklady. 
M. Jesenko navrhol, aby boli vždy v budúcnosti pri každej pohľadávke uvedené informácie, 
prečo sa nedá, resp. nie je výhodné ísť do súdneho sporu. 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 29/2013: 
Rada RTVS v zmysle § 13 ods. 1 písm. k) zákona č. 176/2004 Z. z. o nakladaní s majetkom 
verejnoprávnych inštitúcií vyslovuje súhlas s návrhom na odpísanie nasledujúcich 
pohľadávok RTVS: 
Pohľadávka  Suma v € Splatnosť 

ISS Optimal s.r.o. (v súč. ISS 
Facility Servis s.r.o.) 

16 141,24 2007 

Vitadirect 7 735,00 2006 
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4 PRODUCTION 6 351,72 2007 
REAL SECURITYs.r.o–
konces.,mimo účt.  

40 330,61 2002 

Spolu 70 558,57  
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
g. rôzne 
V. Mika v neverejnom režime informoval členov Rady RTVS o prebiehajúcich súdnych 
konaniach. 
 
5. Súhrnná informácia o správnych konaniach vedených Radou pre vysielanie a 

retransmisiu proti RTVS v roku 2012 
V. Mika informoval, že sa stretol po svojom nástupe s predsedom Rady pre vysielanie 
a retransmisiu (RVR) a nemyslí si, že v budúcnosti bude mať RTVS nejaké traumatizujúce 
vzťahy s RVR. 
M. Horváthová, zodpovedná za predmetnú agendu, podrobne popísala všetky správne 
konania, ktoré obsahoval predložený materiál. 
L. Diko doplnil, že všetci redaktori spravodajstva prejdú preškolením, aby poznali 
rozhodnutia RVR. 
V. Slovák, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že za povšimnutie stojí správne konanie 
č. 13, ktoré ide o neoddelenie reklamy a dáva na zváženie, či sa v tomto prípade odvolávať.  
I. Nagy sa spýtala, prečo sa odvoláva proti sankcii „upozornenie na porušenie zákona“. 
M. Horváthová odpovedala, že zákon stanovuje možnosť odvolať sa na príslušnom 
okresnom súde a žiadať preskúmanie rozhodnutia RVR. 
V. Mika doplnil, že sa to robí preto, lebo tie sankcie sú stupňované a ak vyčerpáme sankciu 
„upozornenie...“, tak príde finančná pokuta, ale ak sa úspešne odvoláme, tak môžeme 
opätovne dostať sankciu „upozornenie...“ 
M. Jesenko predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 30/2013: 
Rada RTVS prerokovala Súhrnnú informáciu o správnych konaniach vedených Radou pre 
vysielanie a retransmisiu proti RTVS v roku 2012. 
 
Za: 9 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Príprava kritérií pre vyhodnotenie vysielania programovej služby RTVS za rok 

2012 Radou RTVS 
M. Kákoš informoval, že v zmysle dohody z ostatného rokovania Rady RTVS spolu s D. 
Hushegyiovou, I. Nagy a V. Slovákom vypracoval predložený materiál. Uviedol, že by bolo 
vhodné, ak by Rada RTVS periodicky počas celého roka priebežne hodnotila program 
RTVS. Optimálne by bolo hodnotenie podľa vysielacích štruktúr. Navrhol, aby súčasné 
vyhodnotenie vypracovali členovia rady, ktorí sú v rade na základe rozhlasovej, resp. 
televíznej odbornosti. Rovnako navrhol, aby hodnotenie obsahovalo vyhodnotenie 
programových okruhov v SRo a programových služieb v STV ako celku, a potom by bolo 
konkrétnejšie hodnotenie jednotlivých programových typov.  
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Členovia Rady RTVS sa dohodli na nasledujúcom postupe: do 30.4. bude predložená 
Výročná správa a v priebehu mája sa aj na základe údajov z Výročnej správy vypracuje 
vyhodnotenie plnenia programovej služby.  
J. Chudík požiadal, aby sa do vyhodnocovacích kritérií a aspektov doplnila detská tvorba. 
 
7. Sťažnosti a podnety 
M. Jesenko informoval o podnetoch zo Zväzu Rusínov-Ukrajincov, Generálnej prokuratúry 
SR a z Hudobného fondu a informoval, že budú preposlané GR RTVS spolu so žiadosťou 
o stanovisko. 
V. Mika k Hudobnému fondu uviedol, že podľa zákona z roku 1992 vzniká RTVS ako 
jedinému subjektu na trhu povinnosť platiť Hudobnému fondu podľa nejakých kritérií 
poplatky. Skonštatoval, že tento poplatok sa platí podľa legislatívy, ktorá nezahŕňala ani 
duálny systém, ani iné televízie, ani zmenu koncesionárskeho poplatku a systémovo sa to dá 
vyriešiť iba zmenou zákona. So zástupcami Hudobného fondu sa stretol niekoľkokrát a je 
vzájomná snaha dohodnúť sa. Informoval, že RTVS platí 4,4 mil. € ročne ako poplatky 
ochranným zväzom a fondom. 
 
8. Rôzne 
M. Jesenko informoval členov rady, že sa na nich nevzťahuje povinnosť podávať majetkové 
priznania, nakoľko nebol aktualizovaný ústavný zákon a nefiguruje tam RTVS, ale SRo 
a STV samostatne. 
M. Jesenko poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 26.02.2013. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk 


